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Referat 

Opdateret 16 maj 2025 

1. Godkendelse af dagsorden 
• Dagsorden godkendt  

 
2. Godkendelse af referat (se bilag i mappen) 

• Referat godkendt 
 

3. Nyt fra Studienævnet (Signe/Daniel) 
• ITU overgår til et nyt digitalt eksamenssystem på et tidspunkt, hvornår er uklart men der køres pilot i 

øjeblikket. 
• GenAI – det skal fremgå af alle kurser hvorvidt studerende må bruge det eller ej og hvis ja, i hvilket 

omfang. Linjelederne er blevet bedt om at sikre at alle undervisere skal forholde sig til det og at der 
skal stå noget på learnIT. Her får SAT en rolle i at hjælpe med at det bliver implementeret. SAT 
medlemmer kan måske bedre fornemme usikkerheder i gruppen og bede underviser gøre det mere 
klart. Hvis spørgsmål, ræk ud til Linjeleder 

Kommentar fra SAT:  

• GenAI er så filtret ind i alting allerede at det kan være svært at finde ud af og vurdere, hvornår 
man bruger eller har brugt det. Har man brugt det til idégenerering men ikke til rapport?  

• Kommentar fra SAT: GenAI retningslinjer er fokuseret på eksamen, men i nogle kurser er eksamen 
gennem hele semestet, det bliver hurtigt meget flydende.  

• Kommentar fra SAT: Kan GenAI overtage håndværket eller kan man bruge det reflektivt og kritisk.  
• Kommentar fra SAT: Det er vigtigt at retningslinjer er kommunikeret up front.   

 

4. Nyt fra uddannelser – studerende 
• Ferie !! Det spidser til. Mange projekter, gruppearbejde. 

 
5. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  

• Kandidatreform: der er skåret 9 pladser på BDDIT.  
• Kommentar fra SAT: Hvorfor har studerende ikke fået noget at vide om dette? Der er kørt en proces 

omkring dette på ledelsesniveau. Beslutningen er baseret på historiske arbejdsløshedstal. Det blev 
besluttet, at det skulle meldes bredt ud til alle studerende for ikke at skabe unødigt stres blandt 
studerende. Det kommer ikke til at have en betydning for DDIT.   
 

6. Evt. 


